
Zápis z3.jednáníYY dne 12.3.2014

Přítomni: Jiří Moudrý, Aleš Novotný, Miloslav Brtníček, Antonín Petlach, Antonín Sýkora, Antlová
Petra

l) Předsedazmín1l, že dne 4.3,2014 proběhl ve Vyškově Sportovec roku města Vyškov a
zdůraznll, že pro rok 20l5 je pro nás prioritou zorganizovat Sportovce roku okreseu yškov
pro rok 2015. Diskuze o tom, jak by tato akce mohla vypadat.

2) Finance SCS.

3) Dalším bodem jednání byla konference legislativní rady ČOV k nové právní úpravě
spolků pro TJ, která se uskuteční 17 .3.2014 a za okres Vyškov se jí zúčastní Antlová Petra.

4) Dalším bodem byla čestná uznáni,která se dají prostřednictvím ČUS získat.

5) Další schůze VV bude uskutečněna po VH ČUS v Praze, která se koná v sobotu
26.4.2014.

Ve Vyškově,I3.3.2014
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